
Dag og år:  den  23. 08. 2011 Formandens initialer:     MT Blad nr.    86 

 
 

 

Bestyrelsesmøde tirsdag den 23. august 
2011 kl. 19.30-22.00. 

Dagsorden +referat 
 

1. Uddannelse af instruktører til klubben 

1. Ny strategi for uddannelse af instruktører. 

Morten S. og Michael T. vil i løbet af vinterhalvåret og forår 2012 forsøge at 

gennemføre forløbet til den nye uddannelsesstruktur for instruktør EPP2. 

2. Projekt slæbested 

1. Projektet er afsluttet. Orientering ved TL. 

 

Gennemført og afsluttet på tilfredsstillende vis af klubbens mange frivillige. 

 

2. Regnskab for projektet. 

Regnskabet afsluttet, dokumenteret, revideret af revisor og indsendt til LAG Nord og 

Friluftsrådet med billeddokumentation og revisorerklæring fra revisionsfirmaet 

BDO-Skagen. 

Det kan endvidere oplyses at den første pose penge fra Friluftsrådet er frigivet og 

indsat på vores konto – så vi venter blot på FødevareErhvervsministeriets 

godkendelse ( LAG Nord). 
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3. Hvad mangler vi? 

Slæbestedudvalget mangler at udskifte to planker som vil blive leveret af G9-

Randers. - Etablering af skrabe-/fejeredskaber ved slæbestedet.- Sand og fliser foran 

eksisterende containere. De sidste befæstningsspyd vil blive forsøgt banket på plads.  

– Thorkild indkalder snarest udvalget til et kort møde om plan for dette, hvorefter 

datoen fastsættes for arbejdets udførelse og frivillige indkaldes. 

3. Overblik over økonomien og medlemsstatus 

1. Fremlæggelse af regnskab og aktuel status. (Evald) 

 

Evald oplyste at den samlede status for vores Stjernekonto og foreningskonto er på   

kr.  - 17.725,35   ,  og at de forventede nettoudgifter resten af 2011 er ca. kr. 7.000,-  

. Altså en sund økonomi, set i lyset af de store investeringer der er gjort i klubbens 

første to år. 

 

2. Opdateret medlemsliste og roerstatus. (Michael) 

Listen koordineres mellem formanden Michael og kassereren Evald. 

4. Evaluering af roeruddannelsen og strategi for næste år (Michael) 

1. Orientering om erfaringer fra i år. 

Stort arbejde. Der har været udbudt et begynderkursus månedligt – men få 

deltagere/kursister. For lidt Run på. 

2. Fremlæggelse af forslag til fremtidig strukturering og tilrettelæggelse af 

roeruddannelsen. 

Plan for roeruddannelsen for 2012 fremlægges af Michael.                                          

Der tænkes afviklet to begynderkurser i 2012. Ét i maj og ét i juli.  - Kurserne 

annonceres i dagspressen og på hjemmesiden. Af annonceringen vil tidspunkt, sted, 

aktivitetsindhold og pris fremgå.                                                                                 

5. Evaluering af klubbens ture og aktivitetsniveau. (Michael) 

1. Hvordan har kvaliteten været? 

Der var enighed om, at kvaliteten af de udbudte og de afholdte ture har været høj. 

 

2. Passer antallet af ture? 

Af aktivitetsplanen fremgår, at der har været flere arrangementer hver måned, og i 

sommerperioden har der været arrangeret en tur hver weekend. Det skønnes, at  

 



 

 

behovet for ture er mindre end udbuddet. Måske skulle der være færre faste og flere 

ad hoc - arrangementer. 

 

3. Hvad er strategien for næste år? 

Der arrangeres færre ture i sommerperioden – typisk måske en hver anden 

weekend. Resten vil være ad hoc-arrangementer 

6. Sponsorarbejdet. (Thorkild og Michael) 

1. Hvordan står vi nu med hensyn til sponsorater for i år og næste år? 

2. Strategi for det fremadrettede arbejde. 

Punkt 1) og 2) :  Sponsorarbejdet koordineres af Michael og Thorkild indtil 

generalforsamlingen i 2012. 

7. Sponsorvæg 

1. Vi skal have lavet en vægplads med sponsorernes logoer på. Hvem tager sig af det? 

Thorkild og Mogens har lovet at tage sig af en udvendig sponsorvæg snarest i 

samarbejde med EZEE-print. 

8. Vi skal have et navneskilt på klubhuset. 

  Michael tager sig af navneskilt og logo på klubhuset – arbejdet koordineres med 

Thorkild og Mogens m.h.t logo og materialevalg. 

9. Eventuelt 

Følgende blev drøftet:  

 Rotavlens funktion og placering –tages op på næste møde. 

Calle-avis – artikel/billeder og omtale – Michael tager kontakt. 

Den årlige fødselsdagsfest – et udspil er på vej fra udvalget. 

 

 

Referent: Thorkild Lind 
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